
فـاز جدیـد بـومی سـازی و سـاخت
تجهیزات حفاری اکتشافی مس کلید

خورد

ین تفاهم نامه با هدف مشارکت و فراهم کردن بستر همکاری متقابل در
زمینه بومی سازی و ساخت داخل دستگاه های حفاری مغزه گیری اکتشافی
به امضای دکتر امیر خرمی شاد، مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران
و دکتر سید محمد موسوی،معاون صنایع ماشین آلات و تجهیزات وزیر صمت

رسید.

بر اساس این گزارش، اجرای پروژه بومی سازی و ساخت داخل 20 دستگاه
حفاری مغزه گیری با ظرفیت حفاری تا 1200 متر و تا 2400 متر در دو

فاز از جمله مفاد مهم این تفاهم نامه به شمار می رود.
بر مبنای فاز نخست تفاهم نامه، تعداد 10 دستگاه حفاری مغزه گیری
با ظرفیت حفاری تا 1200 متر به عنوان آغاز همکاری و مشروط بر اخذ
مجوز ساخت از سوی وزارت صمت، توسط شرکت ملی مس در چارچوب ضوابط و
دستوالعمل های شرکت خریداری خواهد شد. همچنین در صورت موفقیت فاز
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نخست از لحاظ کیفیت، قیمت مناسب، زمان تحویل، تامین قطعه و خدمات
پس از فروش، فاز دوم همکاری برای ساخت 10 دستگاه حفاری مغزه گیری

برای حفاری در عمق های بیش از 1200 متر و تا 2400 متر برنامه
ریزی و اجرایی خواهد شد.

در حالی که کاهش ارزبری از طریق توسعه بومی سازی و داخلی سازی
قطعات و تجهیزات کلیدی دستگاه های حفاری اکتشافی در این تفاهم

نامه لحاظ شده، مدت زمان همکاری دو طرف در گام اول دو سال است و
در صورت توافق، زمان یادشده تمدید خواهد شد.

گفتنی است، این تفاهم نامه در راستای تدابیر و منویات رهبر معظم
انقلاب و سیاست های دولت سیزدهم مبنی بر توسعه ظرفیت ها، ایجاد هم
افرایی و تحقق اقتصاد پویا با هدف بهره مندی از ظرفیت  و توان

ساخت داخل امضا شده است.
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بیست و ششمین همایش شرکت های برتر ایران، صبح امروز 2 بهمن ماه،
با حضور وزیر صنعت معدن و تجارت، وزیر اقتصاد، معاون وزیر صمت و
رئیس هیات عامل ایمیدرو، مقامات اقتصادی و صنعتی کشور، مدیران
شرکتهای برتر ایران، صاحب نظران اقتصادی و صنعتی و اصحاب رسانه

در مرکز همایشهای بینالمللی صداوسیما، برگزار شد.
در این همایش، ضمن اعلام مهمترین نتایج رتبهبندی 500  شرکت بزرگ

کشور و ارائه گزارشی از وضعیت رشتههای مختلف کسب و کار، از
شرکتهای پیشروی منتخب بر اساس روند رشد چهارساله اخیر، تقدیر به

عمل آمد.
بر اساس گزارش گروه کارشناسی رتبهبندی IMI-100و بر اساس نتایج
بهدستآمده از رتبهبندی سال 1402، از میان 500 شرکت بزرگ کشور،

شرکت ملی صنایع مس ایران، در این همایش، موفق به کسب رتبه ششم از
نظر شاخص ارزش افزوده ، رتبه اول از نظر شاخص فروش در گروه فلزات
غیر آهنی، رتبه اول از نظر بهره وری کل عوامل در گروه فلزات غیر
آهنی و رتبه اول از نظر شاخص بازده فروش در گروه فلزات غیر آهنی

در بین 500 شرکت بزرگ کشور شد.
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آمادگی شرکت مس برای همکاری با
شرکتهـای دانشبنیـان در زمینـه

اکتشافات معدنی

با توجه به اهمیت فناوریهای جدید در حوزه حفاری و اکتشافات، از
شرکتهای دانشبنیان که در حوزه ژئوفیزیک هوابرد با پهپادها،

مگنومتری پهپادی، سنسورهای هایپراسپکترال با بهرهگیری از پهپاد و
پردازش تصاویر، تخصص لازم را دارند دعوت به همکاری می نمائیم.

شهریار متوکل عضو هیات مدیره و معاون اکتشافات و توسعه معدنی
شرکت ملی صنایع مس ایران با بیان این مطلب در گفتوگو با خبرنگار
مس پرس، با اشاره به برگزاری نمایشگاه فناوری و نوآوری و همچنین
انعقاد قرارداد چهارجانبه شرکت ملی صنایع مس ایران با وزارت صمت،

ایمیدرو و معاونت علمی و فناوری ریاست جمهوری، گفت: هدف از
برگزاری نمایشگاه، به تصویر کشاندن توانمندیهای علمی و عملی شرکت

ملی صنایع مس ایران در بومیسازی قطعات و تجهیزات است.
متوکل با یادآوری این که سیاستها و برنامههای شرکت ملی صنایع مس
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ایران در راستای حمایت از شرکتهای دانشبنیان تدوین و اتخاذ شده،
ادامه داد: بحث دستگاههای پویشگر مغزه و کراسکنر از جمله موضوعات

مهمی است که اگر شرکتهای دانشبنیان بتوانند این فناوری را
بومیسازی کنند،به طورقطع مورد حمایت شرکت ملی مس قرار میگیرند.
وی افزود: شرکتهایی که در این زمینه از توانمندیهای لازم بهرهمند
هستند، میتوانند برای انعقاد قرارداد همکاری به شرکت ملی مس

مراجعه کنند.

دومیــن نمایشگــاه اختصاصــی
اوراسیا آغاز به کار کرد

عباس علی آبادی، وزیر صنعت،معدن و تجارت، در مراسم افتتاحیه این
نمایشگاه گفت: از سال 2019 با امضای توافق ترجیحی با اتحادیه

اقتصادی اوراسیا مبادلات تجاری ایران با کشورهای عضو 40 درصد رشد
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داشته است.

وی اظهار کرد: عرصه نمایشگاه، زمینه تعامل ارزشمندی برای صاحبان
بنگاه های اقتصادی به وجود می آورد تا شاهد رونق، توسعه

همکاریهای تجاری و اقتصادی و اجرای پروژه های مشترک سرمایه گذاری
باشیم.

وزیر صنعت، معدن و تجارت در ادامه ضمن اشاره به نقش کلیدی ایران
در منطقه، تاکید کرد: با امضای توافق تجارت آزاد با اتحادیه
اقتصادی اوراسیا در آینده نزدیک و دسترسی به بازار 180 میلیون

نفری منطقه، شاهد همکاری های بیشتر تجاری با کشورهای عضو خواهیم
بود.

دومین نمایشگاه تخصصی اوراسیا، از امروز(13آذر) در محل دائمی
نمایشگاههای بینالمللی تهران، گشایش یافت که تا 16 آذر برگزار
خواهد شد و شرکت ملی صنایع مس ایران نیز در این نمایشگاه حضور

دارد.
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غلامرضا ملاطاهری معاون طرح و برنامهریزی راهبردی شرکت ملی مس، در
گفتوگو با مس پرس با بیان این مطلب گفت: شرکت ملی صنایع مس ایران
در حوزه ارتباط با شرکتهای دانشبنیان از سابقه طولانی برخوردار

است.
وی افزود: در 6 ماه اول سال 1402 بیش از 420 مجوز ساخت برای

شرکتهای دانشبنیان صادر شده که از طریق شرکت خدمات بازرگانی صورت
گرفته است.

ملاطاهری با بیان این که در حوزه استخراج و تولید، حجم عملیات
خاکی شرکت ملی مس از کل عملیات خاکی معدنکاری کشور بین 25 تا 30
درصد است، تاکید کرد: این امر مستلزم مدیریت هوشمند در فرایند

استخراج مواد معدنی است.
معاون طرح و برنامهریزی راهبردی شرکت ملی مس عنوان کرد: جریان

مواد معدنی در شرکت ملی مس از مرحله استخراج تا محصول نهایی، رقم
بالایی را به خود اختصاص میدهد که نیازمند مدیریت هوشمند در کل

فرآیند تولید و زنجیره ارزش است.
وی با اشاره به این که استخراج یکی از عمدهترین بخشهای تولید

است، گفت: در موافقتنامهای که امضا شده است سعی کردیم با مدیریت
صحیح استخراج مواد معدنی و هوشمندسازی دامپتراکها، شاولها و
ماشینآلات حفاری، راندمان بهرهبرداری از معادن را افزایش دهیم.
معاون طرح و برنامهریزی راهبردی شرکت ملی مس افزود: بدین ترتیب
درصد خطاهای ناشی از کنترل دستی را کاهش داده و در پی آن هزینه



تمامشده، کاهش یافته و سودآوری شرکت افزایش مییابد.
معاون طرح و برنامهریزی راهبردی شرکت ملی مس با اشاره به

هوشمندسازی 5 معدن بزرگ شرکت ملی صنایع مس ایران، تصریح کرد: این
5 معدن جزو معادن بزرگ و متوسطمقیاس کشور محسوب میشوند.

ملاطاهری گفت: بر اساس مفاد موافقتنامه شرکت ملی صنایع مس ایران،
دانشی که در این زمینه حاصل می شود را در اختیار کل ذینفعان حوزه
معدن قرار خواهد گرفت که این امر موجبات ارتقای بهرهوری را در

این بخش فراهم میکند.
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انا لله و انا الیه راجعون

خبر درگذشت مهندس محمدهادی اردبیلی از مدیران عامل اسبق شرکت ملی
صنایع مس ایران که از مدیران برجسته، انقلابی، تلاشگر و دلسوز صنعت

ایران اسلامی بود، موجب تاثر و تالم فراوان گردید، بدون تردید
اقدامات صورت گرفته در صنعت کشور، به ویژه تلاش های فراموش نشدنی
ایشان در زمان تصدی مدیریت عامل شرکت ملی صنایع مس ایران در

اوایل انقلاب شکوهمند اسلامی و به خصوص دوران جنگ تحمیلی از ایشان
چهره ای ماندگار و خوشنام به یادگار گذاشته است، اینجانب به
نمایندگی از همه همکاران خود در شرکت ملی صنایع مس ایران، با
نهایت تاثر، غفران و رحمت الهی را برای آن عزیز از دست رفته و
سلامتی و صبر جمیل را برای خانواده بزرگوار آن مرحوم و همکاران
معزز ایشان و فعالان عرصه صنعت کشورمان از خداوند بزرگ و منان

مسئلت می نمایم.

            امیر خرمی شاد

           مدیرعامل شرکت ملی صنایع مس ایران

منبع خبر

حضــور شرکــت خــدمات بازرگــانی
معـادن و فلـزات غیـر آهنـی در
هفـدهمین نمایشگـاه بیـن المللـی

معدن، صنایع معدنی
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به گزارش روابط عمومی شرکت خدمات بازرگانی معادن و فلزات غیر
آهنی هفدهمین نمایشگاه بین المللی معدن، صنایع معدنی، ماشین آلات،
تجهیزات معدن، راهسازی و صنایع وابسته از تاریخ۱۳ الی ۱۶ آبان
ماه ۱۴۰۲ در محل دائمی نمایشگاه های بین المللی جمهوری اسلامی
ایران باحضور شرکت های فعال در حوزه معدن، صنایع معدنی و ماشین
آلات و….. برگزار گردید. در این نمایشگاه شرکت خدمات بازرگانی
معادن و فلزات غیر آهنی به عنوان یک شرکت فعال در حوزه تامین و

ساخت کالا و تجهیزات حضور داشت.





ـــندوق ـــه ص ـــدیرعامل موسس م
بازنشسـتگی شرکـت ملـی مـس منصـوب

شد
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احد علیخانی با مصوبه هیئتمدیره صندوق بازنشستگی مس، بهعنوان
مدیرعامل موسسه صندوق بازنشستگی شرکت ملی صنایع مس ایران منصوب

شد.

به گزارش روابطعمومی موسسه صندوق بازنشستگی شرکت ملی صنایع مس
ایران، در این جلسه که با حضور دکتر امیر خرمی شاد مدیرعامل شرکت
ملی مس، هیئتامنای، رئیس و اعضای هیئتمدیره صندوق بازنشستگی شرکت
مس برگزار شد، ضمن تقدیر و تکریم از محسن یزدانی، «احد علیخانی»

بهعنوان مدیرعامل جدید معرفی شد.

احد علیخانی متولد کرمان و دارای دکترای معدن گرایش استخراج از
دانشگاه شهید باهنر کرمان است.

از سوابق علیخانی میتوان به عضویت در هیئتمدیره شرکت ملی صنایع
مس ایران، عضویت در هیئتمدیره شرکت سنگآهن گهر زمین، رئیس

هیئتمدیره شرکت طلای کردستان، رئیس هیئتمدیره شرکت معدنکار باختر،
مشاور عالی مدیرعامل شرکت توسعه معدنی و صنعتی صبا نور و مدرس

دانشگاه اشاره کرد.

بر اساس این گزارش، همچنین در این جلسه، آقای حسین احمدی بهعنوان



عضو جدید هیئتمدیره موسسه صندوق بازنشستگی مس انتخاب شد.

منبع خبر

گزارش تصویری حضور شرکت خدمات
بازرگـانی معـادن و فلـزات غیـر
آهنـی در دوازدهمیـن نمایشگـاه

MINEX

((دوازدهمین نمایشگاه فرصت های سرمایه گذاری معدن و
صنایع معدنی)

به گزارش روابط عمومی شرکت خدمات بازرگانی معادن و فلزات غیر
آهنی، دوازدهمین نمایشگاه بین المللی فرصتهای سرمایهگذاری در
معدن و صنایع معدنی ایران (Minex 2023) از روز چهارشنبه ۱۲

مهرماه در مصلی تهران شروع و روز جمعه 14 مهرماه پایان یافت. هدف
اصلی از برگزاری این نمایشگاه ارائه دستاوردهای تولیدکنندگان و

صنعتگران معدن، معرفی فرصتها و ظرفیتهای سرمایهگذاری و
سرمایهپذیری عنوان شدهاست.

با عنایت به رسالت شرکت خدمات بازرگانی معادن و فلزات غیر آهنی
در راستای توانمندسازی و برقراری ارتباط موثر با تامین کنندگان و
همچنین تمکین به اجرای دقیق قانون حداکثر استفاده از توانمندی

ساخت داخل کشور و شرکتهای دانش بنیان، این نمایشگاه را به منزله
فرصتی مناسب، برشمرده و موارد ذیل صحه گذاری گردید:

1- از تعداد 99 غرفه که در اختیار شرکتهای تولیدکننده و بازرگانی
بوده است تعداد 60 تامین کننده در سامانه سجاب سابقه ثبت نام

دارند.
2- پس از مراجعه و بازدید از توانمندی 27 غرفه که شرکتهای آنها
در وندورلیست موجود نبودند، نحوه ورود به لیست تامین کنندگان

شرکت ملی صنایع مس ایران اطلاع رسانی گردید.
3- تعداد 29 شرکت نیز با مراجعه به کانتر شرکت خدمات بازرگانی

https://www.sbsmes.ir/%d8%a8%d8%a7-%d9%85%d8%b5%d9%88%d8%a8%d9%87-%d9%87%db%8c%d8%a7%d8%aa%d9%85%d8%af%db%8c%d8%b1%d9%87-%d8%b5%d9%86%d8%af%d9%88%d9%82-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d9%86%d8%b4%d8%b3%d8%aa%da%af%db%8c-%d9%85/
https://nfmc.ir/minex2023nfmc/
https://nfmc.ir/minex2023nfmc/
https://nfmc.ir/minex2023nfmc/
https://nfmc.ir/minex2023nfmc/


معادن و فلزات غیر آهنی و مذاکره با کارشناسان مستقر در
نمایشگاه، نسبت به معرفی توانمندی خود اقدام نمودند که پس از
تکمیل فرم مربوطه جهت ثبت نام در سامانه دریافت اطلاعات تامین

کنندگان (www.nicico-acc.ir) راهنمایی لازم به ایشان ارائه گردید.



حضــور شرکــت خــدمات بازرگــانی

https://nfmc.ir/%d8%ad%d8%b6%d9%88%d8%b1-%d8%b4%d8%b1%da%a9%d8%aa-%d8%ae%d8%af%d9%85%d8%a7%d8%aa-%d8%a8%d8%a7%d8%b2%d8%b1%da%af%d8%a7%d9%86%db%8c-%d9%85%d8%b9%d8%a7%d8%af%d9%86-%d9%88-%d9%81%d9%84%d8%b2%d8%a7%d8%aa/


معـادن و فلـزات غیـر آهنـی در
دوازدهمیـن همـایش و نمایشگـاه
بین المللی معدن و صنایع معدنی

(Minex2023)ایران
بدینوسیله به اطلاع می رساند دوازدهمین همایش و نمایشگاه
بین المللی معدن و صنایع معدنی ایران(Minex2023)که با
پوشش کامل زنجیره از معدن و متالوژی و تا ریخته گری و
محصول نهایی و با هدف معرفی فرصت های سرمایه گذاری و
شناسایی تولید کنندگان و ارائه کنندگان آخرین تجهیزات،
تکنولوژی، ماشین آلات،خدمات و موسسات مالی از تاریخ 12
برگزار می گردد.دعوت به عمل می مهرماه 1402  لغایت 14 

آوریم.

مکان:تهران، مصلی امام خمینی(ره)، سالن شبستان

ساعت بازدید:10 الی 17

B10:سالن
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